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PvdA Zutphen Warnsveld 
 
 
Verslag van de Ledenvergadering op 27 maart 2019 
Wijkcentrum HutspotHotspot Waterkracht  
 

Er gaat een lijst rond voor de aanwezigen. 
Afmeldingen: Marjolein Moester, Fred Meijer en Fransje vd Breggen hebben zich 
afgemeld. 
Notulist: Agnes Wolbert 
 
Opening door voorzitter Sam Terpstra 

 
Verwelkoming van Karin Jeurink. 
Karin wordt gefeliciteerd met het mooie resultaat van de `Provinciale verkiezingen 2019. 
Er volgen een warm applaus en bloemen. De voorzitter spreekt zijn trots uit over de inzet 
in de campagne en onderstreept nog even de bijzondere inzet van Peter Fukkink als 
plakker. 
 
Leden in het zonnetje: Jenneke Golstein en  Susanne de Geus worden gefeliciteerd met de 
geboorte van hun respectievelijke dochter Fay en zoon Hugo: een kraamcadeautje (de 
rode romper) wordt bezorgd.  
 
Herdenking: twee leden zijn overleden. Dhr. Emmelkamp en mevr. Beaudoin- de Jong. De 
leden houden enkele ogenblikken stilte. 
 
 
2.   Huishoudelijk gedeelte 

− Vaststellen agenda: de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
− Verslag ledenvergadering 15 november 2018: het verslag wordt ongewijzigd 

vastgesteld met dankzegging aan de notulist. 
− Jaarverslagen van het bestuur, de fractie en de ledenadministratie, het 

Ombudsteam en van de werkgroepen: de verslagen worden zonder wijzigingen 
vastgesteld. 
 

Naar aanleiding van de verslagen: 
− De vraag wordt gesteld of er ook in de oudere groep vanaf 65 jaar steeds een knip 

gemaakt kan worden in de leeftijdsgroep, bijvoorbeeld met steeds 15 jaar omhoog? 
Dat zou meer inzicht kunnen geven in de samenstelling, nu zijn 65 – 90 jarigen 
namelijk één groep.  De suggestie wordt overgenomen. 

− Het gaat niet goed met Jannes Kloosterhuis, ons oudste lid. De vergadering besluit 
hem per post een groet te sturen. 

− Leden maken zich bezorgd over de stagnatie van de ledengroei. Hoe gaan we daar 
wat aan doen? Er zijn wel initiatieven gaande. Annelies en Jasper gaan een avond 
praten met de jongste leden en na de zomer is een soort scouting voor jonge 
mensen. Er wordt geopperd dat debatclubs op scholen een optie zijn kunnen zijn. In 
de raad is een motie aangenomen om jongeren meer te betrekken, dat gebeurt 
vaak wél in verkiezingstijd. 
Een andere suggestie is, om jonge leden gelijk te koppelen aan een lid van de Jonge 
Socialisten uit onze omgeving.  
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− Tot slot is er de suggestie om na te gaan of we gebruik kunnen maken van het 
aanbod dat ProDemos doet voor scholieren. Agnes Wolbert biedt aan daar een 
kort plan van aanpak voor te maken.  
 

Financiën 
− Bespreking Jaarverslag penningmeester: Inkomsten: er was flink gedoneerd voor 

de campagne, dat heeft erg geholpen om een goede campagne te voeren. Wat nu in 
de weergave zichtbaar wordt, is de rechtstreeks afdracht van de lokaal 
bestuurders, die liep voorheen namelijk via het Partijbureau. Uitgaven: de 
promotie liep erg over de begroting heen. Men heeft gemeend de afdeling daar niet 
over te hoeven raadplegen, omdat het geoormerkt geld was. Vanuit de vergadering 
wordt de keuze ondersteund. Vooral ook omdat er in de campagne er niet door 
geremd is.  

− Verslag Kascommissie: de kascommissie (Karin Jeurink  en Gerrit Ditzel zijn twee 
keer bij elkaar geweest. Er was één cent tekort, dat vond men acceptabel. Men 
heeft gecontroleerd op basis van het protocol 2017. Er zijn wel vragen gekomen 
over de privacybescherming op basis van de nieuwe ALV.  

− De kascommissie stelt de voorzitter voor het bestuur decharge te verlenen. Met de 
complimenten voor de penningmeester. De vergadering stemt in. 

− De nieuwe commissie wordt gelijk samengesteld: Gerrit Ditzel blijft en Frans 
Eggermont neemt het stokje over van Karin.  

 
3.  Functies  
Herbenoeming bestuursleden:  
Frans Eggermont vertrekt uit het bestuur. De voorzitter bedankt hem voor zijn trouw, hij 
waardeert zijn bedachtzaamheid en nadenkendheid. Frans kent de stad en de afdeling 
goed en heeft een fenomenaal geheugen en beschikt bovendien over rode intuïtie. Ook 
voor Frans is er een mooi boeket. 
Fransje vd Breggen, Elizabeth van Wensveen en Fred Meijer worden herbenoemd in het 
bestuur.  
Als gewestelijk afgevaardigde Hans Polman wordt benoemd.  
 
4. Werkplan uitvoering 

− Campagne EV:  Paul Tang komt in Zutphen, daar komt binnenkort een apart 
bericht over. Peter Fukkink gaat in ieder geval plakken. 

− Op 1 mei worden rozen gebracht naar de 75+ leden 
− 13 juni thema-avond met Nelleke Vedelaar over de koers van de partij en de relatie 

tussen landelijke koers en lokale eigenheid 
 
5. Rondvraag: geen 
 
Annelies de Jonge vertelt vervolgens over het afgelopen jaar. Ze is zwanger, half augustus 
gaat ze voor ongeveer 4 maanden met verlof. Het college wil geen vervanging, in plaats 
daarvan zijn er afspraken gemaakt over de manier waarop Annelies betrokken blijft bij 
haar dossiers en hoe de besluitvorming toch met haar erbij kan plaatsvinden.   
 
Ook Annelies is blij met het resultaat van de Provinciale verkiezingen. Netto 8000 
stemmen meer dan de vorige verkiezingen en stukken beter dan landelijk gemiddelde. 
Heel goed gedaan. 
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Het College zit stevig in het zadel. De bezuinigingen zijn erg moeilijk omdat het vet op de 
botten al was opgebruikt in 2011. Nu gaat het veel meer om een cultuurverandering. Bij 
de ambtenaren, maar ook in Zutphen zelf, waar erg veel organisaties eigenstandig gewend 
zijn te werken. Dus wordt er op samengaan en samenwerken gestuurd. Dat is voor de 
organisaties, die soms de helft van het budget kwijt zijn, bepaald niet gemakkelijk. Maar er 
is tegelijk ook veel veerkracht en het wordt zichtbaar dat meer samenwerking wordt 
gezocht.  
 
De gemeentelijke organisatie ondervindt zelf ook een lastig en pijnlijk proces. Wettelijke 
taken moet Zutphen zondermeer leveren, maar daarbovenop heeft Zutphen een extra 
opgave. Annelies vertelt over de problemen in het ambtelijk apparaat, die nu 
langzamerhand worden aangepakt.  
Daarnaast lijkt er iets met de financiële verdeelmodellen van het Rijk aan de hand. Dit 
wordt nu uitgezicht en Zutphen zit in dat onderzoek. 
Annelies staat vervolgens uitgebreid stil bij de problemen die er zijn met de organisatie en 
de financiering van de Jeugdzorg.  
En ook de verplaatsing van de Kermis komt nog even langs.  
Tot slot kijkt Annelies nog even vooruit naar de plannen die momenteel worden 
uitgewerkt: 

1. De Havenvisie: mooi inspraakproces  
2. Economie: industriehaven voor de Mars: 7 bedrijven hebben interesse, levert veel 

arbeidsplaatsen op. Het wordt een bulkhaven- reststoffencentrum, koper, asbest, 
staal: bedrijven versterken elkaar onderling. Ondernemers draaien op voor de 
investeringen, de gemeente betaalt het onderhoud (baggeren). 

3. Nieuw project: de techniekfabriek. In Zutphen is een ‘gapend gat’ voor jongeren die 
geen startkwalificatie hebben. De techniekfabriek probeert daar straks in te gaan 
voorzien.  

4. Bewoners van Eefde west. Kanker en sterfgevallen onderzoek agv 
kankerverwekkende uitstoot door de Mars. Annelies werkt nu aan herstel van het 
vertrouwen. Zij en een wethouder uit Lochem zitten in de vertrouwensgroep.  

5. De Revelhorst komt steeds meer in de belangstelling bij bedrijven, de beoogde 
ontsluiting via een rotonde gaat er nu komen.  

 
De voorzitter dankt de wethouder en stelt vast dat het belang van deelname in het college 
wel duidelijk is. Daarmee sluit hij de vergadering.  
 


